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Vizita die lucru a tovarășului
NICOLAE CEAUȘESCU 

în unități ale industriei 
alimentare din Capitalășul Nicolae Ceaușescu a fost întîmpinat cu entuziasm și bucurie. Prin . puternice aplauze și urale, prin flori oferite cu dragoste, prin multe alte e- moționanțe manifestări, colectivele de oameni ai muncii din aceste întreprinderi au dat glas profundei satisfacții de a se întîlni cu secretarul, general al partidului, de a-i putea raporta despre activitatea și preocupările lor, de ă-i exprima recunoștința pentru tot ceea ce a făcut și. face spre binele și măreția patriei, pentru bunăstarea și fericirea națiunii noastre. Animați de aceste alese sentimente, ei au scandat cu înflăcărare „Ceaușescu x reales la al XIV-lea Congres !“, reafirmîndu-și, împreună cu întregul popor, nestrămutata convingere că reînvestirea tovarășului Nicolae Ceaușescu, la marele forum al comuniștilor. români, în suprema funcție de secretar ge- neral al partidului, constituie chezășia înfăptuirii cu succes a cutezătoarelor planuri și programe de dezvoltare și înflorire necontenită a țării, a înaintării neabătute a Româ- niei pe calea luminoasă a , socialismului și comunismului.In această atmosferă însuflețită, de responsabilă angajare în munca de înfăptuire a programelor de dezvoltare a tuturor sectoarelor de activitate, caracteristică întîlriirilor tovarășului Nicolae Ceaușescu cu făuritorii de bunuri materiale și spirituale, s-a desfășurat' și

Tovarășul N i c o 1 a e Ceaușescu, secretar gene
ral al Partidului Gomu- •ist Român, președintele « Republicii Socialiste Romă" nia, a făcut, luni dimineața, o vizită de lucru în unități ale industriei alimentare din Capitală.Intîlnirea secretarului general al partidului cu colectivele de oameni ai muncii de la întreprinderea de Produse Zaharoase București și de la întreprinderea de Sucuri și Băuturi Răcoritoare a pus, încă o data, în evidență atenția deosebită pe care o acordă ■— alături tie celelalte ramuri și sectoare ale economiei naționale dezvoltării și modernizării industriei alimentare, căreia îi re- s vine un rol însemnat în realizarea programelor privind ridicarea continqă a nivelului .de trai, a calită
ții vipții întregului nos
tru pdpor. - ■Analiza desfășurată în unitățile vizitate a cuprins probleme importante pentru activitatea din acest domeniu, punîndu- se accentul pe creșterea și diversificarea producției, pe îmbunătățirea permanentă a calității produselor zaharoase, care “ trebuie să asigure — potrivit obiectivelor stabilite — valorificarea cît mai eficientă a producțiilor ‘ .realizate în agricultură, Să satisfacă, în condiții tot mai bune, cerințele de consum aie populației, în concordanță cu prevederile programelor de auto- aprovizionare.Pretutindeni, în toate Unitățile vizitate, tovară

noua vizită de lucru a secretarului general al partidului.La această cuprinzătoare analiză au participat tovarășii Barbu Petrescu, Cornel Pacoste, Vasile Bărbulescu, Silviu Surti- ceanu, Paula Prioteasa, ministrul industriei alimentare, Eugeniu Radulescu, ministrul industriei construcțiilor de mașini.Tovarășului NicolaeCeaușescu i-au fost înfățișate pe larg, în cadrul fiecărei unități vizitate, modul de organizare a fluxurilor de producție, structura fabricației, tehnologia folosită, subliniindu-se preocupările în direcția valorificării superioare a materiilor prime, diversificării și îmbunătățirii continue a sortimentelor realizate.Secretarul general al partidului a apreciat că este necesar să se ia măsuri hotărîte ca, într-un timp cît. mai scurt, să se îmbunătățească baza de producție și să sporească substanțial volumul produselor zaharoase fabricate . de unitățile bucurește- ne. S-ă cerut să se e- laboreze și să se introducă în producție tehnologii modernizate, care să conducă la simplificarea fluxurilor de fabricație, diminuarea consumurilor specifice de materii prime și energie, la sporirea eficienței economice.Conducerii Ministerului Industriei Alimentare i s-a cerut să sporească producția de halva, să aplice la fabricarea acesteia ‘ teii-
(Continuare in pag. a 4-a)

Vizita de lucru a tovarășului
NICOLAE CEAUȘESCU 

împreună cu tovarășa 
ELENA CEAUȘESCU 

în județul IalomițaTovarășul Nicolae Ceaușescu, secretar general al Partidului Comunist Român, președintele Republicii Socialiste România, împreună cu tovarășa Elena Ceaușescu, a efectuat, duminică, 1 octombrie, o vizită de lucru în unități agricole și industriale din județul- /Ialomița. ;Desfășurată în atmosfera de puternică, eferves- . cență politică generată de dezbaterea în întregul partid și cu întregul popor a documentelor programatice pentru Congresul al XIV-lea, de intensă muncă creatoare, și fermă angajare patriotică, revoluționară, ce caracterizează această perioadă premergătoare marelui forum al comuniștilor români, vizita a prilejuit o analiză cuprinzătoa- toare a rezultatelor Obținute de oamenii muncii ialomițeni în îndeplinirea prevederilor de plan pe acest an și pe întregul cincinal. Au fost examinate, în spiritul orientărilor și indicațiilor secretarului general al partidului, la recenta ședință a Comitetului Politic Executiv al CC al PCR, acțiunile întreprinse în vederea realizării exemplare a importantelor sarcini ce revin județului Ialomița în agricultură, în industrie, în celelalte sectoare de activitate, stabilindu-se, totodată, măsurile ce se impun a fi luate pentru ridicarea la un nivel superior de calitate și eficiență a întregii activități, pentru înfăptuirea, în cele mai bune condiții, a planurilor și programelor de dezvoltare economico- socială a țării.Pretutindeni, pe parcursul vizitei, tovarășul Nicolae Ceaușescu și tovarășii Elena Ceaușescu au fost înconjurați cu multă însuflețire și căldură de cooperatori și mecaniza
Ccnferinfe de dări de seamă ș i îilsgeri

îh organizații le de partid

tori, de muncitori și specialiști, care au exprimat bucuria nemărginită de a-i avea din nou în mijlocul lor, întreaga recunoștință pentru grija permanentă ce o acordă înfloririi necontenite a județului Ialomița, a întregii țări.țîîndri de tot ce s-a. înfăptuit măreț și durabil în județul lor, care, asemenea’tuturor zonelor țării, : a cunoscut în anii construcției socialiste, îndeosebi, după Congresul al IX-lea al PCR, profunde prefaceri înnoitoare, rod al politicii științifice a partidului și statului nostru de repartizare armonioasă, echilibrată a forțelor de producție pe întreg teritoriul patriei, toți cei ce muncesc și trăiesc în această parte a . țării au reafirmat, într-o impresionantă unitate de gînd și voință cu întregul . popor, deplina aprobare față de hotărîrca Plenarei CC ăl PCR privind propunerea des realegere a tovarășului Nicolae Ceaușescu, la cel de-al XIV-lea Congres, în suprema funcție de secretar general al partidului, cu convingerea că aceasta constituie garanția înaintării neabătute a scumpei noastre patrii pe drumul luminos al socialismului și comunismului,Răspunzînd unei scrisori trimise de cooperatorii din comuna Gheorghe Doja, care au adresat tovarășului Nicola e Ceaușescu și tovarășei Elena Ceaușescu invitația de a yizita lanurile de porumb ale Cooperativei Agricole de Producție din localitate, dialogul de lucru a început pe ogoarele acestei puternice unități din cîmpia Bărăganului, care se prezintă, sik de această dată, cu rezultat..' deosebite atît în cultura plantelor de cimp, cît și în zootehnie. in celelalte ramuri de activitate.

La ■. sosire, tovarășul Nicolae Ceaușescu și tovarășa Elena Ceaușescu au fost. întimpinați de primul Secretar al Comitetului județean de partid. Alexandrina Găinușe, care, în numele comuniștilor, al tuturor locuitorilor județului, le-a adresat un călduros bun venit,Gazdele au raportat secretarului general al parti-' țiului că unitatea a realizat în acest an producții bune de grîu, floarea- sOarelui, soia, ricin, iar culturile de. toamnă, unde recoltarea» se află în plină desfășurare, se prezintă foarte bine. Secretarul general al partidului a fost inviât să viziteze, un lan cultivat cu hibridul de porumb Fundulea 420.Secretarul general al partidului s-a interesat de munca și rezultatele obținute de țăranii cooperatori. Prin cuvinte spuse din inimă, cooperatorii prezenți la lucru au subliniat că recoltele din a- cest an sîht incoparabi-., le eu cele din trecut,'ceea ce le asigură lor și familiilor lor condiții tot mai bune de viață.In încheierea vizitei, adreșîndu se țăranilor cooperatori, mecanizatorilor, tuturor celor prezenți, tovarășul Nicolae CeaușeȘeu a spus :„Dragi tovarăși,Am primit de la președintele cooperativei invitația să vedem recoltele de porumb. Am constatat cu multă satisfacție că recolta este chiar mai mare dfe'cît a apreciat-o. președintele cooperativei. Practic, în sola aceasta se. pot : obține peste 40 000 kg știu- leți la hectar. Sfecla pe care am văzut-o asigură peste 140 000 kg la hectar. Aș dori să adresez felicitări tuturor cooperatorilor pentru' rezultatele bune la grîu—- peste 10 000 kg.' la hectar, la celelalte cui- .
(Continuare in pag. a 4-a)

Rezultatele lunii septembrie impun, în unitățile miniere 
Eforturi perseverente pentru 
ridicarea nivelului extracției

Implicare comunistă în dezvoltarea 
social-edilitară a Văii Jiului

Luna septembrie a încheiat o susținută -activitate de extracție a cărbunelui pe trimestrul al III- lea din acest an, rezultatele punînd în evidență o creștere a producției zilnice, în comparație culuna august. Totuși, încondițiile acestui proces de redresare, înregistrat V ta nivelul întreprinderilor din cadrul CMVJ, nu au ' fost atinse, cotele planului stabilit.Din tabloul general al activității în bazinul nostru carbonifer se desprind, cu pregnanță, rezultatele consemnate de minele LtHiea și Cîmpu lui Neag. Nu numai că bilanțurile magistrate înseamnă importante producții suplimentare, dar ele certifică . /creșteri consistente / ale 

nivelurilor de extracție, concretizate în cele mai mari sporuri lunare din acest an. Astfel, harnicii mineri de la Lonea au expediat, din abataje, în plus' față de prevederile lunii, 5 019 tone de cărbune. Cît despre colectivul de muncă de la IM Cîmpu lui Neag, el. este autorul unei producții de vîrf, obținînd, peste sarcinile planului, 27 881 tone de. cărbune. Am mai arătat și cu alte prilejuri, subliniem și de această dată că în activitatea celor două colective de muncă fruntașe se fac simțite, cu prisosin-' ță, elementele bunei organizări a procesului de extracție șub toate aspectele, dar și abnegația de ■ a da tot mai mult cărbune, de a-și depăși propri

ile rezultate meritorii.. Creșteri £le producției au consemnat și minerii de ia Petrila-Sud, Aninoa- sa, Bărbăteni și Lupeni, dar ele — mai cu seamă în cazul primelor două unități amintite — nu au condus la niveluri apropiate de cotele stabilite prin plan. Se cuvine să subliniem, în acest cadru, eforturile făcute de minerii de la Lupeni, strădaniile concretizate în sporuri de producție, proporția îndeplinirii . pianului fiind, în comparație cu luna precedentă, cu 12,3 la sută mai mare. Este un ritm bun, fără îndoială, dar el trebuie amplificat,
C.T. DIACONII(Cont, 'in pag. a 2-a)

Sub semnul mobilizatoarelor sarcini, indicații și orientări reieșite din concluziile prezentate de, tovarășul Nicolae Ceaușescu, lă recenta Ședință a Comitetului Politic Executiv al CC al PCR, din Programul - Directivă și Tezele pentru Congresul al XIV-lea, conferința de dare de seamă și alegeri de la Antrepriza de construcții montaj a fost un bun prilej de analiză, de bilanț și de stabilire a obiectivelor de perspectivă pentru realizarea investițiilor sociale, din Valea jiului. In spirit autocritic, darea de. seamă a evidențiat neîin- plinirile din activitatea antreprizei, neîmpliniri care rezidă în unele cauze o- biective, dar și subiective. Astfel, pe total ACM, luînd în calcul doar sarcinile din acest ân, se în-

registrează o restanță de , 694 apartamente, cele măi mari ner.ealizări apar- ținînd brigăzilor 10, 30 și 20. Cauzele sînt multiple: lipsa efectivelor la nivelul planului, folosirea necorespunzătoare a fondului de timp (s-au înregistrat numeroase ore neutilizate), slabă preocupare pentru realizarea unor condiții corespunzătoare de lucru și altele. Toate acestea denotă, așa cum a reieșit și din darea dc seamă, slaba eficiență a muncii politice, implicarea, sub nivelul cerințelor, a comitetului dopartid, a membrilor săi în problemele activității productive.. Din acest punct de vedere,. noul comitet va trebui să acționeze cu ■ mai multă responsabilitate pentru îmbunătățirea âc- tivitățli,' să se‘ implice ac

tiv în soluționarea tuturor problemelor producției, pentru realizarea planului la toți indicatorii. Nu înseamnă că în cadrul antreprizei nu s-a muncit.. Există destule obiective pentru care. constructorii de la ACM au motive de mîndrie. Printre acestea — referindu-ne doar la perioada de la ultimele ale geri — se numără realizarea a peste 4000 de noi apartamente, numeroase lucrări edilitar-gospodă- rești aferente acestora și : alte lucrări pentru terți, spații comerciale, centrale termice, canalizări, sistematizări etc. Darea . de seamă a evidențiat activitatea desfășurată de comitetul de partid.în domeniulIWireeâ BVJORESCU
(Continuare în pag. a 2-a)
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Implicare comunistă in dezvoltarea 
social-edilitară a Văii Jiului

(Urmare din pag. 1)organizatoric și de propagandă, în organizarea și desfășurarea discuțiilor individuale, în. rezolvarea problemelor sociale ale oamenilor muncii, în coordonarea organizațiilor de masă și obștești din cadrul ACM.Hotărîți să nu precupețească nici un efort pentru îndeplinirea sarcinilor ee le stau în față, constructorii de obiective sociale din Valea Jiului și-au manifestat, și cu acest pri
lej, adeziunea deplină la Hotărîrea Plenarei CC al

PGR, privind realegerea, la cel de-al XlV-lea Congres, a tovarășului Nicolae Eeaușescu în suprema funcție de secretar general al partidului, garanție sigura a împlinirilor viitoare în construcția socialistă. A- cesta ă fost firul roșu care a străbătut dezbaterile din cadrul conferinței, la care au luat cuvîntul comuniștii: Constantin Popescu, Matyas Ștefan,Gheorghe Matei, Petru Cosma, Gheorghe Căli- man, Victor Uțu, Gheorghe Grozavu, Gheorghe Breve, Nicolae Bîzu, Viorel Cimpoîa.

Adoptînd în unanimitate documentele supuse aprobării, conferința a exprimat convingerea că noul comitet ales, prin activitatea sa, va face să crească rolul conducător al organizației de partid, implicându-se activ în realizarea, la termen și de calitate, a tuturor obiectivelor social-cultural® prevăzute în programele de dezvoltare în profil teritorial a localităților Văii Jiului.Ca secretar al comitetului de partid a fost ales tovarășul Ilie Belea.

LA UZINA ELECTRICA PAROȘENI

Pregătiri intense pentru abordarea 
virfului energetic de iarnă

Eforturi perseverente
fUrmare din pag f)pentru a conduce la realizarea, integrală, a sarcinilor stabilite — ceea ce s-ar reflecta, desigur, și în rezultatele întregului bazin carbonifer, mina Lu-peni deținînd o importan

tă pondere între unități
le Combinatului minier Valea Jiului.Din păcate, redresarea producției nu a devenit realitate în activitatea u- nor întreprinderi miniere cum sînt Petrila, Dîlja, Paroșeni și Uricani. Mai mult decît atît, procentul de realizare a planului s-a micșorat, în comparație cu luna august, fiind, cu excepția minei Uricani, cel mai scăzut din trimestrul al IlI-lea ăl anului. Nici IM Valea de Brazi nu sa mai situat la nivelul realizărilor meritorii cu care ne obișnuise în ultima vreme — și care au însemnat, din aprilie în

coace, îndeplinirea șichiar depășirea prevederilor planului lunar.Este cît se poate de clar că rezultatele cu care s-a încheiat luna septembrie impun măsuri grabnice pentru redresarea ritmurilor de extracție în fiecare unitate minieră în parte și la nivelul întregului bazin carbonifer. Este necesar ca, pe baza hotă- rîrilor stabilite în dezbaterile prilejuite de adunările generale de dări de seamă și alegeri, să se treacă de urgență la perfecționarea activității sub toate aspectele, la- transpunerea în viață a soluțiilor preconizate. Și aceasta cu atît mai mult cu cît am intrat în ultimul trimestru hotărîtor al anului — perioadă în care, la nivelul Combinatului minier Valea Jiului, sarcinile revenite la extracția cărbunelui sînt cu mult maimari.

brigăzii.

Muncă patriotică 
pentru depozitarea 

corespunzătoare 
a recolteiRoadele toamnei grabnic în hambare!Prioritare, pe agenda organizațiilor UTC din municipiu, în aceste zile de toamnă, sînt acțiunile de muncă patriotică organizate în sprijinul celor ce acționează pentru ca roadele toamnei acesteia care se anunță deosebit de bogată, să fie grabnic depozitate, înainte de venirea iernii.La depozitul CLF de la Iscroni — desfășoară acțiuni de muncă patriotică tineri din producție, precum și elevi. Printre cei care muncesc aici se află tineri din întreprinderea de utilaj minier din Petroșani, studenți de la Institutul de mine, elevi de la liceele de mate- matică-fizică și industrial minier din Petroșani. Ieri, pe acest șantier al recoltei s-au aflat 394 de studenți minieri, și aproximativ 1200 de elevi, împăr- țiți în două schimburi. Se muncește intens, iar rezultatele încep să se arate. Activitatea de muncă patriotică se va încheia odată cu însilozarea tuturor cantităților prevăzute. (Al.H.)

Ne mai desparte puțin timp de sezonul rece, iar un capitol distinct al. preocupărilor din această perioadă îl constituie finalizarea pregătirilor în vederea desfășurării activității, în bune condiții, și în lunile friguroase. Despre ■ ce s-a întreprins, în această direcție, la Wzina electrică Paroșeni am solicitat detalii inginerului Alexandru Flaidăr, directorul uzinei:— încă de la început, menționez că s-au efectuat lucrările de revizii și reparații planificate la instalația de termoficare, atît la cea din incintă, cît și la cea exterioară. Furnizăm apă caldă menajeră, iar dacă vremea o impune, sîntem pregătiți, în orice moment, să livrăm a- gent termic pentru încăl-; zitul locuințelor.— Aceste activități înseamnă, desigur, un volum mare de lucrări executate. Vă rugăm, să le menționați pe cele mai importante.— S au efectuat revizia și curățirea boilerelor de bază, au fost reparate pompele de circulație a apei din treptele I și a Il-a, s-au înlocuit armă

turile defectă s-a proce-' dat Ia o atentă verificare a pompelor de condensat șî de apă de adaus în rețelele de termoficare, iar izolațiile termice au fost reparate. Pînă la 5 octombrie, vom încheia reparația curentă a cazanului nr. 1. Cazonele 2—3 sînt reparate, fiind, în momentul de față, în funcțiune. Tot pînă la data menționată, urmează să fie pusă in funcțiune banda nr. 4B, pentru creșterea siguranței în alimentarea cu cărbune a centralei, iar Ia finele lunii va funcționa instalația de electromag- neți pentru reținerea corpurilor metalice din cărbune. De fapt, aceste două- lucrări se înscriu în etapa a doua de lucrări de investiții și modernizări prin care va trece uzina noastră.— Ce obiective importante sînt stabilite pentru această etapă? <■— Etapa de care aminteam se derulează din 29 septembrie. In trimestrul al patrulea al acestui an va începe construcția noilor ateliere mecanic și electric, precum și înălțarea celui de-al doilea coș de fum aferent grupului de 150 MW, grup care, în

.etapa menționată, va fi modernizat.— Am sondat, succint, perspectiva. Revenind la actualitate, vă ragăm să faceți cîteva referiri Ia modul de funcționare a agregatelor energetice și a instalației de termofica- re.— In prezent, funcționează turbinele 1—2 și cazacele 2—3 la o sarcină electrică de 55—60 MW, apropiată de nivelul planificat; concomitent, furnizăm, în rețeaua de termoficare, 40 Gcal/oră agent termic. Stocul de cărbune de care dispunem este de 60 000 de tone. La sfîrșitullunii octombrie, acesta va trebui să fie de 100 000 tone de cărbune. Pentru completarea sa, credem că, și în acest an, vom avea o conlucrare bună cu IPCVJ. In perioada de iarnă, vor funcționa cazonele 1—2—3, două turbine în termoficare și două boilere de vîrf cu o stație de reducere-răcire a aburului, în vederea asigurării încălzirii optime a locuințelor Conectate la sistemul de termoficare al Văii Jiului.Interviu realizat de
O. GEORGESCU

Mica publicit at e

producție ale (ED.)
CALIFICARE. In cadrul Brigăzii nr. 1 Petrila a 1ACMM Petroșani au fost deschise patru cursuri de calificare în meseriile de zidar, betonist, fierar- betonist și dulgher. Mulți dintre tinerii înscriși ia ■ aceste cursuri se speciali- -1 zează în a doua meserie, I deci- se policalifică, ta I funcție de cerințele W

Străduindu- 
pennanent o 

colecti- 
de legume-

DEPAȘIRI. să asigure _ servire civilizată, vul unității fructe nr. 1® din Vulcan (responsabil Gheorghe Floroiu) a realizat, In perioada trecută din atest an, însemnate depășiri ale sarcinilor de plan; Silei» cesul este, în mare măsură,, rodul perseverenței cu care se acționează în scopul punerii la dispozi-

I.M. Lonca. Atenție sporită și înaltă răspundere la stația de dispe- cerizare a minei.
Foto: G. COLȚIȘOR

ția cumpărătorilor a unei game diversificate de produse de sezon. (Gh.Q.)RECUPERARE. De au
rind, pe strada Jiului, 
nr. 13, din Petrila a fdst înființat uit punct de co- lectore a materialelor te»-- folosibile, cel de-al șaselea de acest gen în muții- cipiul nostru. Zilnic, în» 
tre orele S—12,30 se primesc, contra-cost, diverse materiale refolosibile U. hîrtie, textile, cioburi de stielă, Ser vechi etc.

FELICITĂRICU PRILEJUL aniversării a 19 ani, prietenul Schmidt, urează Danielei Ionașcu, multă sănătate, fericire și „La mulți-anil". (16415)
VINZARIVIND video Player „Goldstar", preț convenabil. Telefon 44444. (16423)VIND videorecorder „Salora", convenabil. Telefon 70005. (16417)

SCHIMBURISCHIMB garsonieră, zona pieții, cu apartament 2—3 camere, aceeași zonă sau Hermes. Telefon 42308. (16412)
DIVERSEPENTRU ADMITERE : drept, filosofic - istorie, A.S.E;, pregătire intensivă, rapidă, prin corespondență la filosofie, economie. Adresați: universitar, Găsuța poștală 77-7, București — 77. (13741)

REALIZARE Unitatea nr. 232 „Punct alimentar", de Ia IM Lupeni (responsabil — Elena Lumperdean), îșji depășește lunar sarcinile de plan. Personalul, compus din opt lucrători comerciali, dă dovadă de bună pregătire profesională, de solicitudine față de cumpărători. (G. Colțișor)
EXCURSIE. Elevi 

șp^ilor di» municipiul 
nostru participă la ex-

ai

PIERDERIPIERDUT legitimații bibliotecă (periodice) nr. 7080 și 7079, eliberate de Institutul de mine Petroșani. Le declar nule. (16422)PIERDUT legitimații bibliotecă pe numele Dinu Carmen și nr. 7572, eliberate de Institutul de mine Petroșani.. Le declarăm nule. (16421)-PIERDUT legitimație bibliotecă (periodice) nr. 6253 și 7439, eliberate de Institutul de mine Petroșani. Le declarăm nule. (16430)PIERDUT legitimație bibliotecă nr. 8856, elibera-
DECESE

tă de Institutul de mine Petroșani. O declar nulă. (16419)PIERDUT legitimație serviciu pe numele Grigoroiu Petru, eliberată deIPSRUEEM Petroșani. O declar nulă. (16416)PIERDUT legitimație serviciu pe numele Moldovan Viorel, eliberată de IM Lupeni. O declar nulă. (16414)PIERDUT legitimație serviciu pe numele Hoțea Mirela, eliberată deIPSRUEEM Petroșani. O declar nulă. (16413)
COMEMORĂRI

FAMILIILE Herbei, 
Verbiță și Bondoc sînt 
alături de familia Rus 
Ilie la pierderea scum
pei sale mame.Sincere condoleanțe. (16418)

SOȚUL Mircea,' fi- ca Geta, ginerele Dan, nepoții Alin ți Mircică, anunță împlinirea a 2 ani de la pierderea scumpei lor soție, mamă și bunicăLEHACI FELICIA (LUCI)Lacrimi și flori pe mormîntui ei. (16400)
cursii de o zi, organizate de serviciu. Aurica _Vofr pentru cunoașterea localităților județului, a realizărilor de pe meleagurile hunedorene, a unor locuri pitorești din onă. Astfel, în data <fe o octombrie, CU sprijinul BTT, două grupuri a cite 45 de pio- nen de Ia școlile nr. ? Petroșani .ți nr. 3 Petrila se deplasează ca. autocarul la Deva, HunedoaraHațeg.

VREMEA, După cum 
prognozează meteorologul

culese u, vremea va fî In general frumoasă, rece dimineața și seara. Temperatura minimă va fi 
In jar de minus 2 grade, iar maxima vai trece10 Rubrică realizată de

C.T. DLACONU

grade.
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Fotbal, divizia A Și acum, „Dinamo“Discutăm cu antrenorul Săeimd Dumitru Marcu, despre partida de la Cluj- Napoca, pierdută de „Jiul" cu 4 (patru !) minute înainte de fluierul final. Deci, cum a fost ?— Sub semnul echilibrului. Nimeni nu se mai aștepta să fim învinși. Este adevărat, în apărarea noastră am avut „breșe", W- drică și Sedecaru evoluînd sub posibilități. Gazdele n-au avut prea multe o- cazii, iar puținele lor prilejuri de a înscrie au fost favorizate de greșelile noastre în apărare. Racolța a avut cîteva ieșiri bune, dar și o anume nesiguranță în intei nții. Atacul — ■Henzel și Lasconi — a fost nesemnificativ...

—- In atare situație, tre
buia să veniți de la CluJ- 
Napoca cu cel puțin un 
punct... \

(Aici, antrenorul ezită, 
caută cuvintele parcă...)— Prin minutul 73, Be- none Popescu scapă singur cu portarul și, în loc să țuteze în plasă, preferă pasa spre Bîcu, aflat în ofsaid. Poate că aici arbitrul (deși nu ne plîngem de arbitraj, acesta fiind, în general, corect) n-ar fi trebuit să acorde ofsaid. Pe caseta video (este un pas important că și la „Jiul" se practică această... practică. Era cazul ! — n.n.) se poate vedea că nu a fost poziție clară de

ofsaid. Dar, faptul este consumat...
— Cum s-a înscris go

lul?— In minutul 86, Ia o lovitură liberă, balonul a fost respins și noul introdus în joc, Muntean, ne-a spulberat speranțele în- tr-un meci egal. Cu două minute înainte de finalul partidei, Bîcu a avut o ocazie mare de a restabili egalitatea. N^a fost^.să fie!
— Mîine vine „Dinamo". 

Cu ce „ochi" priviți a- 
ccastă partidă ?— Ne vom juca șansa, deși se știe la ce nivel com- petițional se ridică echipa antrenată de Mircea Lu-' cescu. Avem probleme. Trei dintre titulari (Sede-

♦ ♦♦caru, Sristea și Morome- te) au acumulat cîte două cartonașe galbene, deci n-au drept de joc. Nu știm încă dacă o să-l folosim și pe Varga. Vom încerca să folosim jucători mai tineri, darnici de a- firmare. Mărginean de la tineret nu a fast tacă legitimat Iată-ne puși în situația că, deși tot lotul este valid, nu putem alcătui echipa pe care am dori-o.
— Ce formație ați folo

sit la Cluj-Napoca ?— Racolța — Negrilă, Sedecaru, Varga, Udrică — Moromete, Cristea, Bîcu, B. Popescu — Henzel, Lasconi.Mircea BUJORESCU

REZULTATELE ETAPEI A 6-A: Dinamo — Corvinul 3—0, Farul — Steaua 0—1, Inter Sibiu — Petrolul 3—1, FC Bihor — FCM Brașov 6—0, FG Olt — Victoria București I—2, Flacăra Moreni — SG Bacău 2—0, „U“ Cluj-Napoca — Jiul Petroșani 1—0; FC Argeș — „Poli" Timișoara 1—0. Partida Spartul studențesc — Univ. Craiova a fost araînată pentru 18. octombrie.
CLASAMENTUL1. Dinamo București 6 6 0 0 20— 1 122. Univ. Craiova 5 4 1 0 li • 2 9

3. Steaua București & 4 I 1 n - 4 94. FG Bihor Oradea 6 4 0 2 ia—■ 9 85. Petrolul Ploiești 6 4 0 2 10—• 8 8
6. Victoria București 6 3 1 2 7—■ 4 .7
7. FCM Brașov 6 3 1 2 5— 12 78. Inter Sibiu 6 3 0 3 11—•15 69. Farul Constanța 6 2 1 3 8— 8 510. FG Olt Scornicești, 6 2 1 3 7—■ 7 5

11. JIUL PETROȘANI 6 2 1 3 512. Flacăra Moreni 6 2 1 3 5—• 8 513. Corvinul Hunedoara 6 2 1 3 4—11 514. SG Bacău 6 1 2 3 3— 8 415. „U“ Cluj-Napoca 6 1 2 3 5— 12 416. „Poli" Timișoara 6 1 1 4 8— 10 317. Sportul studențesc 5 1 0 4 3— 8 218. FG Argeș Pitești 6 1 0 5 2— 12 2
Peste două săptfimîni, 

echipa de lupte libere 
„Jiul" Petrila va sus
ține ultima etapă, Ia 
Oradea, în compania 
formațiilor „înfrățirea" 
din localitate și ,>Lern- 
narul" 
cuiesc. 
cestui 
funcție 
obținute, luptătorii de 
la Petrila vor partici
pa la turneul final, care 
desemnează cete mai 
bune echipe din țară. 
In imagine — antrenorul 
Cos ti că Marmaliuc,
împreună cu cîțiva din
tre componenții echi
pei de lupte libere 
„Jiul" Fetrilă-

Odorheiul Se
in urma a- 

„îriunghiular", 
de rezultatele

RUGBY, divizia națională A0 partidă peste așteptări!

HANDBAL, divizia B (tineret) VOLEI FEMININ, divizia B, seria a Il-a
•»:

f.„UTILAJUL" ȘTIINTA PETROȘANI — „AUTOTURISME" TIMIȘOARA 23—21 (12—8). Sportul în sală a căpătat mulți a- depți în Valea Jiului. Duminică, sala de jocuri sportive din Petroșani s-a dovedit a fi neîncăpătoare. Și, cei prezenți n-au avut nimic de pierdut. După victoria voleibalistelor de la IGCL, a urmat o partidă de handbal „incandescentă". Echipa antrenată de profesorul Ioan Chira a avut de înfruntat o formație robustă, cu „doi interi" de valoare (Balica și Banu) și puțini spectatori se așteptau _ca gazdele să-și adjudece victoria. N-a fost să fie așa, întruclt, pe greșeala antrenorului Cornel Jude („mult zgomot pentru nimic" — fiind eliminat și de pe teren), gazdele profită de marcajul J.a om" și mențin, plnă la pauză, o diferență confortabilă de 3—4 goluri.După pauză, însă, oas- ‘j- peții parcă se „trezesc" și joctfl devină mulț mai animat A fost „rândul" la afirmare pentru cei doi arbitri, Eristi Bercea și Li viu Teodosiu, din Rm. Vllcea, Carș, dînd dovadă de fair play și de multă multă competență, au tem
perat jocul, devenit dur. Deci se poate să ne în- tîlnim și eu arbitraje oo-

recte pe terenurile noastre ! Scorul înregistrează „sincope", diferența scade pînă la un gol, jucătorii sînt surescitați, publicul devine gălăgios... Pe acest fond, jucătorii echipei gazdă încheie partida în nota lor de dominare, învingtad la o diferență de doar două puncte. Pentru „Utilajul Știința" au înscris Segărceanu (6 goluri), Stupariu (6), Dani (5), Cazan (2), Pîrvănescu, Bolea, Petrache și Medișan (cite unui).După aspectul jocului de duminică, în perspectiva faptului că urmează partide cu grad înalt de dificultate, conducerea secției de handbal, toți jucătorii trebuie să dea dovadă de mai multă mobilizare și seriozitate în pregătire. Fiindcă, am înțeles, discuții, că există în echipe* „probleme", cazul lui Măiereanu,de la Tg. Jiu, care nu se încadrează ta disciplină, sau al tînăruluj Szai, care,, după toate aparențele, nu are de gînd să „prindă" echipa. Duminică au jucat bine, (doar cîte priză !) Segărceanu □ani, iar Alin Cazan inconstant O notăpentru; programul de sală și pentru organizatorul de competiții Lucian Nicoară.
Bujor MIRCESCl

Victorie fărâIGCL PETROȘANI — POLITEHNICA TIMIȘOARA 3—0 (15—6, 15—12,15—5). Doar 46 de minute le-au fost suficiente jucătoarelor de la „1GCL“ Petroșani (antrenate de Anton Săsăranu), pentru a cîștiga partida, din prima etapă a noii ediții Ia volei, în fața unei săli arhipline. A fost o partidă în care parcă s.-a jucat cu totul altceva...In primul set (15—6), gazdele încep cu 2—0, va fi 2—4, dar șase servicii consecutive bune, ale Sorinei Papa, cit și „bombele" Si- monei Filiche (cea mai bună jucătoare din teren) și Hanelorei

drept de apelvar face ca scorul să de- . vină 13—5 și apoi cîștiga- rea setului. Al doilea set este mai echilibrat, dar un final bun al Simon ei Filiche și Sorinei Popa, aduce echipa IGCL Petro- re- la.șani în avantaj. Am marcat în acest set, . oaspete, jocul bun practicat de Maria Ti.vadar și Cristina Cosma.• In setul 3, după 9 minute, gazdele conduceau cu 9—1 și asta spune totul I S-a jucat bine în apărare; în linia I și a ■Il-a, cu un serviciu constant bun, a existat o omogenizare Intre componen- Karpinecz tele echipei. (Genu TUȚU)

din sinul Este adus

oa fost
bunăi

S-au întors de Ia Lacul Roșu salvamontiștii Văii Jiului participant! la e- tapa de vară a finalei concursului republican al echipelor Salvamont din întreaga țară. S-au întors ambele echipe din Lupeni și Petroșani — cununate de glorie, pectiv ca ocupante, unor locuri de frunte clasamentul general.Intre cele 22 echipe par- Ucipante, echipa salva- mentiștilor din Lupeni a reușit să se claseze pe un binemeritat loe III, după formații de mare valoare, ca cele din Predeal și Harghita, fiind urmată, pe locul IV, echipa din Petroșani.In clasamentele pe probe, echipa din Lupeni s-a clasat astfel: Ia proba, de* mrierrtare tțirixtlcă pe Ițjcirâ- •

li, la acordarea primului ajutor (o testare exigentă, constînd și din probă teoretică scrisă) pe locul IV, la salvare și transportul accidentatului In zona deîn-res- ale în

de

moacelor foarte care pe

„ȘTIINTA" PETROȘANI — „CONTACTOARE" BUZĂU 14—3 (4—0), Nici cei mai optimiști suporteri ai ■ „echipei florilor de colț" nu și-ar fi imaginat deosebita „schimbare la față" a elevilor noului antrenor; disciplină tactică, joc bun în teren, modestie, angajament total, tușe ciștigate, trimiteri în tușă care au ridicat publicul în picioare (Ivănuș, un talent real, cu lovituri de peste 60 m, ceea ce nu s-a mai văzut decît la meciurile din campinatul dial sau „Turneul 5. națiuni", chiar rar!), „grămezi", taau dominat autoritar toată durata meciului (Spăre, Gh. Cristian, Loc- . zico, Drumea, Sușinschi, Mureșan, Rațiti, Palama-! riu), val de atacuri asupra unei echipe de valoare, în care acționează cunoseuții Cioarec, Alexandru, Ghîor- ghiosu, Dumitraș, Oomes-! cu, Popișteanu sau Tudor, nume de rezonanță în rugbytil românesc. In mih. 10 scorul se deschide prin eseu realizat de Medragoniu, după o’ pasă frumoasă a Iui Spătărea- nu (în sfîrșit, a jucat bine) și în prima repriză nimic nu se mai schimbă, chiar dacă arbitrul cel Galanba; ajutat, Mircea Paraschivescu i Marin Dorin, toți,București (arbitraj
MareleȘi din coinimoși și plini de dăruire: loan Mălăgean, Aurel Cocea, &an Ortisei, Edmund losa. Ionel Sălceanu, Nico- 

• lae Vlaic și BeniaminCioantă. Coordonatorul sal-
Saîvamontiștii din Valea Jiului 

pe locuri de frunte 
în clasamentul final!abrupt (constînd, de fapt, din aouă probe — manipularea tărgii eu roată ș» coborârea accidentatului în rapel) locul IX. In clasamentul general final care cumulează și punctajul e- tapei de iarnă a concursului, salvamontîțtii din Lupeni au ocupat un loc prestigios — locul III. Din . echipaj au făcut parte fo ■ nori sportivi de excepție,

vamontiștilar din Lupeni, dr. Ljviu Durghinescu, a ținut, să evidențieze aportul la reușitele formației și al antrenorului de orientare turistică, profesorul de sport Victor Șandru și a medicului echipei Tibe- riu Pricop, care au Însoțit1 formația la finala pe țară de la Lacul Roșu.Reușitele sint urmarea firească? a sprijinului pri-

rect) a acordat oaspeților trei l.p.-uri consecutive, ratate de Popișteanu.In partea a doua, „Știința" atacă dezlănțuit și lucid, domină fără drept de apel pînă în min, 53, cînd, după trei grămezi ordonate la 5 m de buturile adverse, Mureșan fructifică efortul colegilor din înaintare printr-o pătrundere „cui": 8—0. La reluarea jocului se evidențiază iarăși Ivăhuș, apoi Spă- tăreanu și Florea, eseul plutește în aer, titularul naționalei de rugby, Dumi- țraș („Contaetoare" Buzău) le cere coechipierilor dar stat into redutabilul apoi 14—0

să joace în pressing, cei care joacă astfel favoi'iții noștri, care scriu încă un eseu, min, 64, prin Soare: 12—0, prin transformarea reușită de Medragoniu. Abia în min. 78 echipa oaspete înscrie punctele de o- noare (l.p. transformată de Popișteanu 14—3). Finalul aparține rugbiștilor din Petroșani care au jucat, după cum- a afirmat conducerea echipei, „așa cum trebuie să joace „Știința" meci de meci, așa au jucat înaintașii, cum ne așteptăm să Joace urmașii", adică plăcut, cu sclipiri fanteziste, care au încălzit suporterii, cu un cynsiim da1 energie fizică deosebit
Ioan Dan BALAN

cum așa

mit din partea consiliului popular, al minejor Lupeni, Petrila și IGCL Petroșani.Enhipa din Petroșani, o- cupanta locului IV în clar samentul final, a avut,, de asemenea, o comportare excelentă, clasîijdu-se pe locul II Ia proba de. acordare a primului ajutor, pe locul III la proba de ori- " entare turistică, pe locul II în clasamentul etapei de vară. Și echipa din Petroșani a fost compusă din salvamontiști de valoare, consacrau nobilei lor misiuni: Aristică Po- pescu, Aurică! Cbsțache, Robert Szocs, Vasil.e Rusu. 
G. Popa, loa® Sta, Siegfried Bota, avîhd în frunte pe șeful formației — Dumitru Bîriida.Ambelor echipe, fehe jlări si noi succese !. (l.D.)
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Vizitele de lucru ale tovarășului NICOLAE CEAUSESCU
în unități ale industriei alimentare din Capitală

(Urmare din pag. 1) nologii avansate, îndeosebi Ia operațiile de sortare și preparare a semințelor de floarea soarelui, urmărindu-se îmbunătățirea calității, a gustului și aspectului acestui produs.Secretarul general al partidului a indicat specialiștilor din industria a- limentară și din domeniul construcțiilor de mașini, ministerelor de resort să realizeze pentru produsele de bază linii tehnologice moderne, complet mecanizate, care să funcționeze în flux continuu. Noile linii trebuie astfel 

concepute îneît să nu se mai lucreze manual în nici una din fazele procesului tehnologic, ceea ce va a- vea ca efect atît mărirea productivității muncii, cît și asigurarea condițiilor optime de igienă la fabricarea produselor . zaharoase și îmbunătățirea calității acestora. . Noile tehnologii și utilaje, necesare trebuie generaliza-- te în întreaga industrie a- limentară.Abordînd ea probleme de interes prioritar dezvoltarea și diversificarea producției din acest sector al' industriei ali

mentare, ■■' modernizarea tehnologiilor de fabricație, analiza .efectuată de conducătorul partidului și statului nostru a pus în lumină concluzii și orientări de primă importanță atît pentru colectivele u- nităților vizitate, cît și pentru celelalte întreprinderi de profil din țară. Astfel, s-a indicat ca la fabricarea ciocolatei ’ : să sporească și mai mult gradul de mecanizare a operațiilor, cuprinzînd și a- limentarea mașinilor de- preambalat, astfel îneît întreg procesul tehnologic să se desfășoare în flux continuu. La fabri

cația de sucuri și băuturi răcoritoare se impune, de asemena, mecanizareacompletă a transportului materiilor prime. spre instalațiile de preparare a siropurilor și concen - tratelor, automatizarea cîn- tăririi acestora.In toate unitățile vizitate, secretarul general al partidului a cerut să fie analizată posibilitatea scurtării fluxurilor tehnologice, prS*^. amplasarea mai judicioasă a utilajelor, ceea ce va conduce la mărirea productivității muncii și reducerea simțitoare a pierderilor • ce apar pe parcurs. De ase

menea, să se acționeze, cu . hotărîre pentru cît maibuna utilizare a spațiilor existente, pentru ’ grabnica modernizare a capacităților de producție aflate în funcțiune, acordîndu-se o atenție sporită organizării superioare a muncii în toate sectoarele, valorificării. la un nivel mai înalt de eficiență a materiilor prime și realizării unor produse de calitate cit mai bună.Mulțumind conducătorului partidului și statului pentru preocuparea statornică manifestată față de dezvoltarea continuă a acestui important sector 

al economiei. naționale, pentru orientările și indicațiile date în cursul a- ceștef analize, factorii de răspundere din cadrul Consiliului popular municipal și ’ ministerului de resort, specialiștii și oâ- ' menii muncii din unitățile vizitate au dat expresie hotărîrii de a face totul pentru transpunerea neabătută în practică a m». portantelor sarcini stabilite cu acest prilej, pentru sporirea contribuției unităților din industria a- limentară la creșterea bunăstării - în tregului popor, la' progresul necontenit al patriei,
în județul Ialomița

■ (Urmare din pag. D turt și vă urez să obțineți recolte și mai frumoase. Aceasta asigură creșterea veniturilor în natură și bani tuturor cooperatorilor, dar asigură și creșterea contribuției unității la fondul cen-> tralizat al statului, la dezvoltarea economică generală a patriei. Acum, pe baza realității, a recoltelor obținute, putem să vedem ce înseamnă noua revoluție agrară. De la 'recoltele așa cum erau în trecut, la recoltele de azi, de 40 tone porumb și de 10 tone grîu la hectar, i distanțele sînt mari. Anul i Viitor, cooperativa trebuie să candideze la un loc fruntaș și la grîu. In acest i an avpm cooperative cu 
‘ 12 tone grîu la hectar. O- ! biectivul este să obținem i 15 000 kg grîu la hectar și : 50 000 kg porumb la hectar. Și, cooperatorii din comuna Gheorghe Doja — așa cum șl iu că muheiți, fiindcă am fost de mai mul- i te ori aici —, depuneți e-forturi și obțineți rezultate bune și este posibil ca anul viitor să obțineți rezultate și mai bune. A- ceasta demonstrează că numai marea agricultură socialistă, numai proprietatea comună socialistă, de. Stat și cooperatistă, pot asigura obținerea unor asemenea rezultate, creșterea producțiilor, a nivelului de trai al întregului nostru popor. Vă felicit șl vă doresc rezultate cît mai bune, efragi tovarăși". »Cei prezenți au primit cu deosebită însuflețire a- precicrile ' și îndemnurile secretarului general al partidului.Sosirea oficială în județ a avut loc pe platforma industrială a municipiului Slobozia, unde se a- flau mii și mii de cetățeni, tineri și vîrstnici, care au venit, în această zi de în-, ceput de octombrie, pentru a exprima conducătorului iubit și stimat al partidului și statului, tovarășul Nicolae Ceaușescu, tovarășei Elena Ceaușescu profunda recunoștință pentru lot ceea ce au făcut și fac spre binele și fericirea poporului, pentru progresul multilateral al patriei.In aplauzele, uralele și aclamațiile celor prezenți, tovarășul Nicolae. Ceaușescu și tovarășa 

.Elena Ceaușescu au; luat loc într-o mașină deschisă, îndreptîndu-se spre primul obiectiv înscris în programul de lucru în orașul reședință de județ — 
întreprinderea de Ulei din 
Slobozia.. Tovarășului NicolaeCeaușescu și tovarășei Elena Ceaușescu le-au fost prezenate principalele date referitoare la structura fabricației, organizarea fluxurilor tehnologice, la modul de utilizare a capacităților existente.Vizitarea principalelor sectoare de producție a prilejuit analiza modului de exploatare a mașinilor și utilajelor din dotare, a eficienței actualelor tehnologii de fabricație.Conducătorul partidului și statului nostru a cerut specialiștilor să studieze și să experimenteze metode noi, care să asigure un înalt nivel de puritate a uleiului la o primă extracție, urmînd ca rafinarea să se aplice îndeosebi celui Obținut din a doua extracție.La plecare, tovarășul. Nicolae Ceaușescu a adresat felicitări colectivului pentru rezultatele de pînă acum și urarea de a acționa cu hotărîre; pentru modernizarea fabricației, pentru a obține o producție .sporită de ulei, de o calitate cît mai bună.Cu aceleași sentimente de dragoste și prețuire, au fost întîmpinați tovarășul Nicolae Ceaușescu și tovarășa Elena Ceaușescu la sosirea la obiectivul următor — Fabrica de Furfu" 
rol de pe platforma Com
binatului de îngrășămin
te Chimice Slobozia. Această unitate produce furfurol din cio- călăi de porumb.. Tovarășului Nicolae Ceaușescu și tovarășei Elena Ceaușescu le-au fost prezentate preocupările colectivului pe linia . per-, fecționării instalațiilor și utilajelor, a metodelor tehnologice..Secretarul general al partidului a cerut să șe ia măsuri pentru asigurarea materiilor prime vegetale în așa fel îneît instalațiile șă funcționeze fără întrerupere, ,A fost prezentată, în continuare, o teljnologie modernă — aplicata în fa

bricația curentă — pe baza căreia, odată cu furfu- rolul, se obțin și importante cantități de celofu- raj, menit să îmbunătățească hrana animalelor. Apreciind eficiența economică ridicată a noului procedeu, tovarășul Nicolae Ceaușescu a cerut ca a- cesta să fie extins la toate unitățile de profil din tară și să' fie perfecționat în continuare pentru a se obține rezultate și mai bune. In același timp, secretarul general al partidului a indicat specialiștilor să acționeze în direcția diminuării în conuri ua re a consumurilor specifice de materii prime, e- nergie și combustibili pentru a se fabrica furfurol la un preț de cost cît mai redus.Adresînd cele .mai calde mulțumiri tovarășului Nicolae Ceaușescu și tovarășei Elena Ceaușescu pentru vizită, cei - prezenți și-au exprimat hotărîrea de a transpune neabătut în practică prețioasele indicații primite, de a acționa cu' maximă responsabilitate pentru înfăptuirea programelor de dezvoltare și' modernizare a producției.Tovarășul Nicolae Ceaușescu și tovarășa Elena Ceaușescu au fost înconjurați, la plecarea din municipiul Slobozia, cu aceleași calde și entuziaste manifestări de dragoste și respect.Adresîndu-se locuitorilor orașului, tovarășul Nicolae Ceaușescu a spus:„Dragi tovarăși,Am făcut o scurtă vizită de lucru în unități din agricultură și industrie — la întreprinderea de Ulei și Fabrica de Furfurol din cadrul Combinatului de îngrășăminte Chimice Slobozia.In agricultură am constatat lucruri bune, chiar foarte bune. ;Producția ' de grîu la cooperativa a- gricolâ de producție Gheorghe Doja a fost bună — de 10 000 kg la hectar. Și la porumb, și la sfecla-de-zahăr, am a- juns la concluzia că se vor obține producții bune. La porumb, o producție de peste 40 000 kg știuleți la hectar, iar la sfecla-de-zahăr de 130—140 tone la hectar. Am cerut să se ■ lucreze în așa fel îneît să se ajungă la 12 000— 

15 000 kg grîu la hectar și peste 50 000 kg porumb la hectar.1La întreprinderea de W- lei am constatat că sînt lucruri bune, dar și aici este necesar Să se acționeze pentru înfăptuirea, într-un timp scurt, a măsurilor de modernizare, să se asigure aplicarea de noi tehnologii pentru a obține un ulei de mai bună calitate, creșterea randamentului de extracție și sporirea, în general, a eficienței în toate domeniile.Avem impresii bune față de îmbunătățirile și rezultatele obținute la fabrica de furfurol pe linia creșterii randamentelor, reducerii consumurilor și a prețului de cost. Iată ce rezultate se obțin prin, a- plicarea de tehnologii noi și modernizate — creșterea producției și sporirea venitului național și, pe această bază, o contribuție mai mare la dezvoltarea generală a patriei și ridicarea nivelului de trai al întregului popor.Ne pregătim pentru Congresul al XIV-lea al partidului. Aș dori ca județul Ialomița să se prezinte — și în industrie, și în agricultură —, ca de altfel: întreaga țară, cu rezultate cît mai bune în toate domeniile, să obțină o creștere a producției, a randamentelor, a eficienței economice — aceasta constituind calea înfăptuirii neabătute a Programului partidului și crearea condițiilor pentru realizarea visului de aur — comunismul.încă o dată, vă adresez felicitări și urarea de’ a obține rezultate tot mai bune în toate domeniile de activitate".Cuvintele secretarului general al partidului au fost primite cu multă însuflețire de cei prezenți.Dialogul de lucru purtat, de secretarul general al partidului cu cei ce muncesc și trăiesc în județul Ialomița a continuat pe platforma industrială a tînărului oraș Țăndărei, care, asemenea tuturor- localităților patriei, a cunoscut o puternică, dezvoltare și modernizare în perioada inaugurată de Congresul al IX-lea al partidului.■’.Vhdlp c'° lucru în orașul Țăndărei a început la 

întreprinderea de Indus 
trializare a Sfeclei-de-za- 
liăr.Au fost examinate probleme privind utilizarea la capacitatea maximă. a utilajelor și instalațiilor din dotare, reducerea consumurilor specifice de materii prime și materiale, creșterea randamentului de extracție a zahărului, sporirea eficienței întregii activități.In timpul vizitării unor secții de fabricație, tovarășul Nicolae Ceaușescu a fost informat în legătură cu măsurile și acțiunile întreprinse în vederea realizării integrale a programului de prelucrare industrială a sfeclei-de-za- hăr din campania acestui, an.Apreciind rezultatele do- bîndite de colectivul acestei unități, secretarul general al partidului a indicat să se acorde, în conți- ; nuare, o atenție . deosebită modernizării și perfecționării proceselor de fabricație, în scopul reduce-. rii pierderilor tehnologice și sporirii randamentului de extracție ă zahărului din materia primă.Vizita de lucru a tovarășului Nicolae Ceaușescu, a tovarășei Elch'a Ceaușescu a continuat la Fabrica 
de Ulei.Și aici, ca pe tot parcursul vizitei, tovarășul Nicolae Ceaușescu, tovarășa Elena Ceaușescu au fost întîmpinați cu aceleași calde sentimente de stimă și aleasă prețuire de oamenii muncii de la fabrica de ulei, de numeroși locuitori ai orașului.Secretarului general al partidului i-au fost înfățișate rezultatele obținute ’ de colectivul fabricii în îndeplinirea indicatorilor de plan, îndeosebi a producției fizice, a productivității muncii, a diminuării cheltuielilor și sporirii eficienței întregii activități.Tovarășul N i colae Ceaușescu și tovarășa Elena Ceaușescu au vizitat apoi principalele sectoare de producție ale fabricii.Avînd în . vedere larga utilizare în industria alimentară a fainei și textu- ratelor proteice din soia,. tovarășul ’ N i c o la e Ceaușescu a . cerut condu-’ cerii unității să asigure 

creșterea,: in continuare,, a capacității de. producție. In același timp, s-a indicat factorilor de răspundere din centrala industrială și ministerul de resort să întocmească un program menit să asigure realizarea cu forțe pro- prii. și în alte localități a unor capacități și instalații pentru producerea de făină și texturate proteice din soia..La plecarea de pe. platforma industrială a orașului, tovarășul Nicolae Ceaușescu, adrcsîndu-se muncitorilor care lucrează în unitățile de aici, a subliniat bunele impresii din timpul vizitei la întreprinderea de Industrializare a Sfeclei de Zahăr și la Fabrică de Ulei, a- ratînd că este  ̂necesar să se acționeze pentru obținerea unor rezultate cît mai bune în întreaga activitate, să se asigure aplicarea în mod ferm a măsurilor din programele de modernizare, de creștere a randamentelor, de ‘ reducere a consumurilor ! și sporire a eficienței economice. cVîndemnurile secretarului general al partidului au găsit un puternic e- cou în rîndul oamenilor > muncii din orașul Țăndă rei, care, prin însuflețite aplauze și aclamații, au dat expresie angajamentului ferm de a face totul pentru realizarea exemplară a sarcinilor primite, pentru îndeplinirea inte- .grală a planului pe 1989 și pe întregul cincinal.Mulțumind încă odată tovarășului Nicolae Ceaușescu . și ' tovarășei Elena Ceaușescu pentru vizita efectuată, ' pentru orientările și indicațiile primite cu acest prilej și care se constituie într-un mobilizator program deacțiune pentru toți ceice muncesc și trăiesc în această parte’ a țării, primul secretar al Comitetului județean de partid â exprimat hotărîrea comuniștilor, a tuturor oamenilor muncii ialomi- țeni de a acționa, cu dâr’ ruire și răspundere, îi, spirit revoluționar, pentru îndeplinirea prevederilor de plan pe acest an și . pe _ întregul cincinal, de a întîmpina cu noi șî.; importante realizări în toate domeniile Congresul, a! XIV-lea al partidului.
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